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Informace z obce Škola

Naši milí oslavenci, srdečně Vám blahopřejeme k Vašemu  
výročí a ze srdce přejeme, abyste si ve zdraví, krásné životní  

pohodě a v lásce užili ještě dlouhou řadu šťastných let.

Měsíc listopad začal celoškolní akcí, a sice oslavou 
100. výročí vzniku samostatné republiky. Jednotlivé 
ročníky si připravily k tomuto tématu aktivity, které 

vyvrcholily před budovou školy u velké mapy Československa.

Následovaly sportovní zážitky z 3. a 4. plavec- 
ko-běžeckých závodů. Vybraní žáci repre- 
zentovali naši školu. Sport si tento mě- 
síc užily i děti z MŠ a prvního ročníku  
ZŠ při bruslení.

Druhý ročník se vydal do Říčan na Cestu 
do pravěku Žáci si zde vyzkoušeli práci 
archeologů při odkrývání koster prehistoric- 
kých zvířat. První třída se nalodila na Noemovu archu v Praze, 
kde objevovali zvířata z celého světa. Další den se nesl v duchu 
třídních schůzek a 2. kola voleb do školské rady. 

Pátá třída navštívila Muzeum Říčany a šla po stopách 1. světo- 
vé války až ke svobodě v Národním muzeu.

Abychom se měli všichni rádi a věděli jsme vše o pravidlech, na- 

vštívily naši školu dvě slečny s programem primární prevence.
 
Konec měsíce ukončila Adventní slavnost (připravili čtvrťáci 
pro prvňáčky) a úžasná přednáška o zvířatech pro všechny žáky 
školy.

Měsíc prosinec je zasvěcen České mši vánoční, kterou absolvuje 
druhý a čtvrtý ročník. Do Koněpruských jeskyní pojede první 
a třetí třída navštívit Mikuláše a čerty, kteří pak dokonce zaví- 
tají i do naší školy a školky. 

Uprostřed měsíce žáci druhé třídy navštíví Divadlo Spejbla a Hur- 
vínka. Pátá třída uspořádá Vánoční jarmark. A protože se ztra- 
tila princezna, tak ji celá škola půjde hledat do kina v Čerča- 
nech. Před příchodem Ježíška proběhnou vánoční dílny ve ško- 
le a k tomu budeme mít určitě krásný vánoční koncert. Všichni 
jste srdečně zváni do školy 20. 12. od 16.00 do 18.00 hodin.

Všem čtenářům Hlásky přejeme krásné, klidné Vánoce v kruhu 
rodinném a těšíme se na setkání při nějaké akci školy v novém 
roce 2019!

Kolektiv ZŠ Senohraby

Obecní zpravodaj Senohrabská hláska 
vydává obec Senohraby.
Kresby: Milada Bláhová 
Grafická úprava: Martin Vávra 
Tisk: Masopustovi, Zaječice 
Kontakt: OÚ Senohraby, Příčná 61 
Tel.: 323 655 336
www.senohraby.cz 
Příjem inzerce e-mailem:  
inzerce@senohraby.cz
E-mail redakce: hlaska@senohraby.cz
Uzávěrka příspěvků do 20. stávajícího 
měsíce. Nevyžádané podklady k tisku 
se nevracejí. Redakce může příspěvky 
redakčně krátit.
Povoleno MK ČR B 12710
Číslo 11-12/2018, ročník 58
Vychází 8. 12. 2018
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Dovolujeme si upozornit, že 

OÚ Senohraby 
bude v temínu 

27. 12. 2018  
– 4. 1. 2019  

z důvodu čerpání dovolených  

UZAVŘEN

Prodej známek na popelnice pro rok 2019 
bude zahájen v pondělí 4. února 2019. 
Poslední svoz SKO (černých nádob) 

na známky roku 2018 bude proveden v úterý  
19. února 2018. První lednový svoz SKO při-
padá na úterý 8. 1. 2019 a dále sudé týdny 
jako v roce 2018. 1. 1. 2019 svoz nebude, jde 
o lichý týden, naopak 25.12.2018 bude 
svoz beze změny. Svozový den pro SKO  
a bioodpad zůstává pro rok 2019 stejný, vždy 
ÚTERÝ. POZOR ZMĚNA: plasty z nádob 
240 l budou sváženy NOVĚ vždy 3. PON-
DĚLÍ v měsíci. První svoz plastu v lednu 
připadá na PONDĚLÍ 21.1.2019. 

Výše poplatku pro rok 2019 bude zveřejněna 
na úřední desce a na webových stránkách ob- 
ce od 18. prosince 2018 a dále v příštím ledno- 
vém čísle SH. Předpokládáme stejnou výši po-
platku za jednotlivé nádoby jako v roce 2018. 
Pro rok 2019 zavádíme novou variantu svozu, 
určenou především pro nemovitosti produku-

jící minimální objem SKO (např. osaměle žijící 
občany), a to nádobu 80 l sváženou jedenkrát 
měsíčně (předpokládaná výše poplatku 1050,- 
Kč ročně).

Opět platí možnost platby bezhotovostně  
na účet obce, č.ú. 4629201/0100, var. symbol 10 
a čp. nemovitosti. (např. u čp. 395 uvede vlast- 
ník var. symbol 10395). U čísel evidenčních 
(chaty) uvádějte var.symbol 50 + č. chaty, tedy 
např. 500579. Po připsání částky na účet obce 
si vyzvedněte známku na popelnici na OÚ u pa- 
ní Sovové. Pokud si myslíte, že i přes maximál- 
ní snahu třídit odpad s velikostí vaší dosavad-
ní nádoby nevystačíte, nahlásíte na OÚ změnu 
velikosti nádoby a my zajistíme její výměnu pří- 
mo u vaší nemovitosti za nádobu větší. Upozor- 
ňujeme i na možnost zakoupení dvou černých 
nádob na jednu nemovitost. Děkujeme, že po- 
máháte odpad třídit a přispíváte tak ke zlepše-
ní životního prostředí i svého okolí.

Jana Svašková

Betlémské světlo
Vážení čtenáři,

sbor dobrovolných hasičů Senohraby si Vás dovoluje pozvat na již  
5. ročník akce „Rozdávání Betlémského světla“. Pro Betlémské světlo 
si mohou všichni přijít v neděli 16. prosince k hasičské zbrojnici v Se-
nohrabech. Betlémské světlo budeme rozdávat od 12 hodin, kdy ho do 
Senohrab přivezou hasiči z Lensedel. Pro návštěvníky bude připraveno 
malé občerstvení.

V letošním roce se uskuteční již 30 cesta českých skautů za Betlémským 
světlem. Betlémské světlo bude přivezeno z katedrály Neposkvrněného 
Početí Panny Marie v Linci, skauty z Plzně a Českých Budějovic.
Více info na www.betlemskesvetlo.cz

Ivana Jančíková

Známky na popelnice pro rok 2019

Listopad a prosinec ve škole

Kaple Senohraby, z.s.
~ 
vás srdečně zve na již tradiční 
štědrovečerní zpěvy koled  
do kaple sv. Vojtěcha  
ve 22 hodin.

Naši milí oslavenci,  

srdečně Vám blahopřejeme 

k Vašemu výročí a ze 

srdce přejeme, abyste si 

ve zdraví, krásné životní 

pohodě a v lásce užili  

ještě dlouhou řadu 

šťastných let.

Jména jubilantů  
mohou být zveřejněna  
dle nařízení o ochraně 
osobních údajů (GDPR) 
pouze v tištěné  
podobě měsíčníku. 
 
Děkujeme za pochopení
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Zápis č. 5/2018 Zápis č. 5/2018

z ustavujícího zasedání Zastupitel-
stva obce Senohraby konaného dne 
2. 11. 2018 od 19 hodin v kongreso- 
vém sále EA Hotelového resortu 
SEN.

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze  
dokumentu z důvodu dodržení přiměře-
nosti rozsahu zveřejňovaných osobních  
údajů podle zákona č. 101/2000 Sb.,  
o ochraně osobních údajů a o změně 
některých zákonů, ve znění pozdějších 
předpisů. Neupravená verze zápisu  
ze zasedání zastupitelstva obce je  
k nahlédnutí na Obecním úřadu Seno-
hraby. Znění zasedání zastupitelstva je 
možné si vyslechnout na audionahrávce  
na webových stránkách obce Senohraby: 
https://www.senohraby.cz/obec/ 
zapisy-zastupitelstva-2/.

Přítomni:
Jana Svašková, Vladimír Dvořák,  
Anna Voňavková, Milan Kraut,  
Michal Bílý, Jan Beneš, Alexandra 
Kloužková, Lucie Pancířová 

Omluveni:  
Radek Skořepa
Neomluveni:
––––––––––––––––––––––––––– 
Zahájení zasedání zastupitelstva.
Zasedání Zastupitelstva obce Senohraby 
zahájila v 19:00 hodin dosavadní starost- 
ka obce Jana Svašková jako předsedající. 
Představila nově zvolené členy zastupi-
telstva obce vzešlé z výsledků komunál-
ních voleb. V příštích letech budou naši 
obec zastupovat: za Sdružení občanů 
pro Senohraby: Jana Svašková, Vladimír 
Dvořák a Anna Voňavková, za Hasiče 
Senohraby: Milan Kraut, Michal Bílý  
a Jan Beneš, za TJ Sokol Senohraby:  
Alexandra Kloužková, Lucie Pancířová  
a Radek Skořepa (omluven).
Předsedající konstatovala, že jako  
v minulých letech má zastupitelstvo  
9 členů, dnes je přítomno 8 členů,  
zastupitelstvo obce je tedy usnášení- 
schopné. Dále sdělila, že je pořizován 
zvukový záznam, který bude následně 
vyvěšen na webových stránkách obce.

1. Slib zvolených členů  
zastupitelstva.
Předsedající v souladu s § 69 odst. 2  
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve zně-
ní pozdějších předpisů vyzvala přítomné 
členy zastupitelstva obce ke složení slibu  
a přečetla slib, jak je uveden v § 69 odst. 2 
zákona o obcích: „Slibuji věrnost České 
republice. Slibuji na svou čest a svědomí, 
že svoji funkci budu vykonávat svědomi-
tě, v zájmu obce a jejích občanů a řídit se 
Ústavou a zákony České republiky.“ Poté 
vyzvala přítomné členy zastupitelstva ke 
složení slibu pronesením slova „Slibuji“ 
a podpisem na připraveném archu. Žád-
ný člen zastupitelstva obce neodmítl slo-
žit slib, ani nesložil slib s výhradou. Poté 
bylo zastupitelům předáno osvědčení  
o zvolení do zastupitelstva obce. Zastu-

pitel Radek Skořepa, který je omluven, 
bude skládat slib na dalším zasedání 
zastupitelstva. 

2. Volba ověřovatelů zápisu  
a jmenování zapisovatele zápisu.
Předsedající navrhla na zapisovatelku 
zápisu H.O. a ověřovateli zápisu Michala 
Bílého a Vladimíra Dvořáka. 
Usnesení č. 48/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby schvaluje 
ověřovateli zápisu pana Bílého a pana 
Dvořáka.
Výsledek hlasování: 
8 hlasů pro
0 proti 
0 se zdržel
Toto usnesení bylo schváleno.

3. Schválení programu jednání  
zastupitelstva obce. 
• Slib zvolených členů zastupitelstva.
• Volba ověřovatelů zápisu a jmenování 
zapisovatele zápisu.
• Schválení programu jednání zastupi-
telstva obce.
• Určení způsobu volby starosty a místo- 
starosty/ů.
• Určení počtu místostarostů a funkcí, 
pro které budou členové zastupitelstva 
dlouhodobě uvolněni v souladu s § 71 
zákona o obcích.
• Volba starosty obce.
• Volba místostarosty/ů obce.
• Určení počtu členů finančního a kont-
rolního výboru.
• Volba předsedy a členů finančního 
výboru.
• Volba předsedy a členů kontrolního 
výboru.
• Rozhodnutí o odměnách za výkon 
funkcí neuvolněných členů zastupitel-
stva obce.
• Volba určeného zastupitele pro pořizo-
vání územního plánu obce.
• Různé.
• Diskuse.

Návrh na doplnění programu:
Lucie Pancířová: Doplnit bod, ve kterém 
se bude hlasovat o neuvolněném sta-
rostovi a neuvolněném místostarostovi. 
Předsedající vysvětlila, že toto bude 
součástí bodu 5.

Usnesení č. 49/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby schvaluje 
navržený program jednání.
Výsledek hlasování: 
8 hlasů pro 
0 proti 
0 se zdržel 
Toto usnesení bylo schváleno.

4. Určení způsobu volby starosty 
a místostarosty/ů.
Předsedající navrhla, aby tak jako  
v minulých letech byl starosta i mís-
tostarosta voleni veřejným hlasováním. 
Jiné návrhy nebyly podány.
Usnesení č. 50/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby schvaluje 

veřejný způsob volby starosty a místosta- 
rosty. 
Výsledek hlasování:
8 hlasů pro 
0 proti 
0 se zdržel 
Toto usnesení bylo schváleno.

5. Určení počtu místostarostů 
a funkcí, pro které budou členové 
zastupitelstva dlouhodobě uvolně-
ni v souladu s § 71 zákona o obcích.
Předsedající navrhla, aby v tomto voleb-
ním období měla obec jednoho místosta-
rostu. Jiné návrhy nebyly podány.
Usnesení č. 51/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby schvaluje 
zvolení jednoho místostarosty.
Výsledek hlasování: 
8 hlasů pro 
0 proti 
0 se zdržel 
Toto usnesení bylo schváleno.

Předsedající navrhla, aby funkce staros-
ty byla v souladu s § 84 vykonávána tak 
jako v minulých letech jako uvolněná. 
Další návrh:
Alexandra Kloužková navrhuje, aby 
funkce starosty byla vykonávána jako 
neuvolněná.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce 
Senohraby určuje, aby funkce starosty 
byla vykonávaná jako neuvolněná.
Výsledek hlasování: 
2 hlasy pro: Kloužková, Pancířová
6 hlasů proti: Svašková, Dvořák,  
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš
0 se zdržel 
Toto usnesení nebylo schváleno.

Usnesení č. 52/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby určuje, 
aby byla funkce starosty v souladu 
s § 84 zákona o obcích vykonávána jako 
uvolněná.
Výsledek hlasování: 
6 hlasů pro: Svašková, Dvořák,  
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš 
2 hlasy proti: Kloužková,  
Pancířová 
0 se zdržel 
Toto usnesení bylo schváleno.

Předsedající dále navrhla, aby funkce 
místostarosty byla jako v minulém obdo-
bí vykonávána jako uvolněná. 
Další návrh:
Lucie Pancířová navrhuje, aby funkce 
místostarosty byla vykonávána jako 
neuvolněná.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce 
určuje, aby funkce místostarosty v sou-
ladu s § 84 zákona o obcích byla vykoná-
vaná jako neuvolněná.
Výsledek hlasování: 
2 hlasy pro: Kloužková, Pancířová 
6 hlasů proti: Svašková, Dvořák, 
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš 
0 se zdržel 
Toto usnesení nebylo schváleno.

Usnesení č. 53/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby určuje, 
aby byla funkce místostarosty v souladu 
s § 84 zákona o obcích vykonávána jako 
uvolněná.
Výsledek hlasování: 
6 hlasů pro: Svašková, Dvořák,  
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš 
2 hlasy proti: Kloužková,  
Pancířová 
0 se zdržel 
Toto usnesení bylo schváleno.

6. Volba starosty obce.
Předsedající vyzvala přítomné členy 
zastupitelstva k podání návrhů na funkci 
starosty. 
Vladimír Dvořák za Sdružení občanů 
pro Senohraby navrhl na funkci starost- 
ky Janu Svaškovou, která dostala  
v komunálních volbách nejvyšší počet 
hlasů, stejně jako Sdružení občanů  
pro Senohraby, a funkci starostky 
v minulém volebním období vykonávala 
naplno. Jiné návrhy nebyly podány.
 
Usnesení č. 54/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby volí  
starostkou paní Janu Svaškovou.
Výsledek hlasování: 
6 hlasů pro: Svašková, Dvořák, 
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš 
1 hlas proti: Kloužková 
1 hlas se zdržel: Pancířová 
Toto usnesení bylo schváleno.

Nově zvolená starostka poděkovala  
za důvěru a podporu jak občanům,  
tak zde přítomným zastupitelům.
 
7. Volby místostarosty obce.
Starostka vyzvala přítomné zastupitele 
k podání návrhů na funkci místostarosty. 
Michal Bílý navrhl za Hasiče Senohraby 
na funkci místostarosty Milana Krauta, 
aby pokračoval v rozdělané práci, kterou 
je třeba dokončit. Jiné návrhy nebyly 
podány.
 
Usnesení č. 55/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby volí  
místostarostou pana Milana Krauta. 
Výsledek hlasování: 
6 hlasů pro: Svašková, Dvořák,  
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš 
0 proti
2 hlasy se zdržel:  
Kloužková, Pancířová 
Toto usnesení bylo schváleno.

Nově zvolený místostarosta přítomným 
poděkoval.

8. Určení počtu členů finančního  
a kontrolního výboru.
Starostka informovala, že obec má podle 
§ 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l zákona 
o obcích povinnost zřídit finanční a kon- 
trolní výbor. Počet členů každého výbo- 
ru musí být lichý, každý musí mít nejmé- 
ně 3 členy. Členy výboru mohou být za-
stupitelé i jiné osoby, předsedou výboru 
musí být člen zastupitelstva. Starosta 
ani místostarosta členy výborů být ne-

mohou. Starostka navrhuje, aby finanční 
výbor a kontrolní výbor měly tak jako 
v minulých letech každý po pěti členech, 
a to včetně předsedy. Jiné návrhy nebyly 
podány.
 
Usnesení č. 56/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby zřizuje 
finanční výbor a kontrolní výbor. Oba 
výbory budou pětičlenné.
Výsledek hlasování: 
8 hlasů pro 
0 proti 
0 se zdržel
Toto usnesení bylo schváleno.

9. Volba předsedy a členů  
finančního výboru.
Starostka navrhla na funkci předsedy 
finančního výboru Vladimíra Dvořáka, 
který tuto funkci vykonával v minulém 
období, finance vystudoval, rozumí jim  
a je znalý celé problematiky. 
Další návrhy:
Lucie Pancířová navrhla Alexandru 
Kloužkovou, která má také zkušenosti.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce volí 
předsedkyní finančního výboru paní 
Alexandru Kloužkovou.
Výsledek hlasování: 
1 hlas pro: Pancířová
6 hlasů proti: Svašková, Dvořák,  
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš
1 hlas se zdržel: Kloužková
Toto usnesení nebylo schváleno.
 
Usnesení č. 57/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby volí  
předsedou finančního výboru pana  
Vladimíra Dvořáka.
Výsledek hlasování: 
6 hlasů pro: Svašková, Dvořák, 
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš 
2 hlasy proti: Kloužková,  
Pancířová 
0 se zdržel 
Toto usnesení bylo schváleno.

Starostka navrhla zvolit za členy finanč- 
ního výboru Michala Bílého,  
Annu Voňavkovou, M. Č. a M. M.
Další návrh: 
Alexandra Kloužková navrhla  
Lucii Pancířovou.
 
Usnesení č. 58/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby volí tyto 
členy finančního výboru: Michala  
Bílého, Annu Voňavkovou, M. Č. a M. M.
Výsledek hlasování: 
6 hlasů pro: Svašková, Dvořák,  
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš 
2 hlasy proti: Kloužková,  
Pancířová 
0 se zdržel 
Toto usnesení bylo schváleno.
 
10. Volba předsedy a členů  
kontrolního výboru.
Starostka vyzvala k podání návrhů  
na funkci předsedy kontrolního výboru.
Alexandra Kloužková navrhla Lucii Pan-
cířovou. Jiné návrhy nebyly podány.

Usnesení č. 59/2018:  
Zastupitelstvo obce Senohraby volí  
předsedkyní kontrolního výboru paní 
Lucii Pancířovou. 
Výsledek hlasování: 
8 hlasů pro 
0 proti 
0 se zdržel
Toto usnesení bylo schváleno.

Starostka navrhla zvolit za členy kont-
rolního výboru Jana Beneše, V. K. a P. H. 
Další návrh: 
Alexandra Kloužková navrhla Z. P., kte-
rý byl členem v minulém období, a F. Č., 
který má právní vzdělání.
 
Usnesení č. 60/2018: 
Zastupitelstvo obce volí členy  
kontrolního výboru pana Jana Beneše, 
pana V. K. a pana P. H.
Výsledek hlasování: 
6 hlasů pro: Svašková, Dvořák,  
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš 
2 hlasy proti: Kloužková,  
Pancířová 
0 se zdržel 
Toto usnesení bylo schváleno.

Usnesení č. 61/2018: 
Zastupitelstvo obce volí za člena  
kontrolního výboru pana Z. P.
Výsledek hlasování:  
8 hlasů pro
0 proti 
0 se zdržel
Toto usnesení bylo schváleno.

11. Rozhodnutí o odměnách  
za výkon funkcí neuvolněných  
členů zastupitelstva obce.  
Starostka informovala, že odměny  
neuvolněným členům zastupitelstva 
obce se určují podle § 72 a § 84 zákona  
o obcích a podle nařízení vlády  
č. 318/2017 Sb.
 
Usnesení č. 62/2018:  
Zastupitelstvo obce Senohraby stanoví, 
aby neuvolněným členům zastupitelstva 
byla v souladu s § 72 a § 84 zákona 
o obcích a nařízení vlády č. 318/2017 Sb.,  
o výši odměn členů zastupitelstev územ-
ních samosprávných celků v platném 
znění poskytována měsíční odměna  
v maximální výši dle tohoto nařízení. 
V souladu s § 77 a § 84 zákona o obcích 
zastupitelstvo stanoví, že při souběhu 
výkonu několika funkcí se poskytne  
odměna jako součet maximálních od-
měn stanovených pro jednotlivé funkce, 
a dále stanoví, že odměna bude náležet 
ode dne, kdy byl člen zastupitelstva  
do funkce jmenován. V případě  
nastoupení náhradníka na uvolněný 
mandát bude odměna náležet ode  
dne složení slibu.
Výsledek hlasování: 
6 hlasů pro: Svašková, Dvořák,  
Voňavková, Kraut, Bílý, Beneš 
0 proti
2 hlasy se zdržely: Kloužková, 
Pancířová 
Toto usnesení bylo schváleno.
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Dvěma podzimními závody vyvr- 
cholil 6dílný Juniorský pohár Bě- 
žec Podblanicka 2018. Nejprve 

23. 9. v Benešově v rámci „Benešovské 10“ 
v centru města, kde se o celkové pořadí 
bojovalo „pouze“ v jednotlivých věkových 
kategoriích individuálně a místo oddílů 
tradičně soutěžily školy. V Benešově se 
rozdělovalo dokonce dvojnásobné množ- 
ství bodů a hned v nejmladší kategorii 
skvěle zabojovali naši závodníci Adam 
Straka, Eliška Skořepová, Karla Poslušná 
a další, a upevnili si pozice z jarní části 
poháru. V dalších kategoriích následovali 
Karolína Kosová, Bára Tlamichová a pře- 
devším Pavel Šťastný, jenž ani v jednom 
z pěti závodů po sobě nenašel přemožitele.  
V kategoriích mladšího a staršího žactva 
jako celou letní sezonu skvěle běželi Do- 
minik Svoboda, Laura Svobodová, Katka 
Šimečková, Jakub Kos a skvělý benešov-
ský běžec Vojta Jahoda závodící ovšem 
(hlavně v triatlonu) za Sokol Senohraby. 
Velmi dobře v Benešově běžely i další opo- 
ry našeho družstva, kteří se sice individu- 
álně neprosadili na stupně vítězů, ale již 
v jarní části získali pro družstvo řadu cen- 
ných bodů – sestry Hanzlovy, Karolína 
Straková, Anna Šimečková, Bára Zelená, 
Lucie Šťastná, Vítek Zahrádka, Matyáš 
Anderle, Filip Kohout a další. V Benešově 
ovšem nezávodili jen naši nejmladší svě-
řenci, ale i dorost na 4 km – Anna Anderlo- 
vá a Vojta Kos –, dále na 4 km v dospělých 

Bára Anderlová, Lenka Kunstová a Klára 
Poslušná. V hlavním závodu na 10 km pak 
nastoupili a zdárně dokončili Alena Skoře- 
pová, Katka Plášilová, Matěj Plášil, Hon- 
za Šťastný, Pavel Kos a Obik.

Velké finále Juniorského poháru Běžec Pod- 
blanicka pak přišlo v sobotu 6. 10. v krás- 
ném prostředí vlašimského zámeckého 
parku. Do Vlašimi jsme si v soutěži druž-
stev přivezli nepatrný 5bodový náskok 
před Atletikou Zruč n. Sáz., a jelikož i zde 
se proti jaru rozdělovalo 2násobné množ-
ství bodů, šlo opravdu o každý bodík. Naši 
svěřenci se k dané skutečnosti postavili če- 
lem, zúčastnili jsme se v počtu oprav-
du úctyhodném a výsledky se dostavily.  
Po sečtení výsledků všech do poháru zapo- 
čítávaných kategorií (2leté kategorie v roč- 
nících 2012–2003) jsme nakonec dotíra- 
jící Zruč nad Sázavou předběhli o 12 bodů, 
3. místo obsadila Atletika Benešov, 4. mí- 
sto Atletika Vlašim, 5. místo SŠK Újezd 
nad Lesy a 6. místo cyklistický oddíl BB 
Racing Čerčany. V individuálním pořadí 
pak ve svých kategoriích celkově zvítězili 
E. Skořepová, V. Jahoda a P. Šťastný, jenž 
ani ve Vlašimi nenašel přemožitele a jako 
jediný z více než 600 celkových účastníků 
poháru vyhrál všech 6 závodů. 2. místo 
obsadili K. Kosová, A. Straka, D. Svoboda, 
3. místo K. Vondráková a J. Kos a další, 
v celkovém pořadí do vyhlašovaného 6. mí- 
sta: K. Poslušná, B. Tlamichová, J. Záho-
rec, B. Zelená, V. Zahrádka, L. Svobodová, 
L. Šťastná, K. Šimečková, F. Kohout. Nej- 
cennější ovšem je, že v individuálních 
sportech, jakými lyžování, atletika apod. 
jsou, jsme bojovali a zvítězili jako družstvo 
a rychlíky v našem středu skvěle doplňo- 
vali další borci, kterým se třeba individu-
álně tolik nedařilo, ale bez jejichž nasazení 
a získaných bodů bychom si o vítězství 
mohli nechat leda tak zdát. Naše svěřence 
v jednotlivých závodech pak dále samozřej- 
mě povzbuzovali naši již zkušenější závod- 
níci, trenéři a rodiče. Jednak zajištěním 
servisu (doprava na závody atd.), jednak 
se též mnozí dospěláci aktivně zúčastňova- 
li i jako závodníci – A. Skořepová, L. Kun- 
stová, K. Paldusová, P. Kos, M. Plášil, M. Ko- 
čovský, V. Zahrádka, J. Veselý, Obik.

Zatímco žákovské kategorie měly své finá- 
le ve výše zmíněné Vlašimi, pro dospělé ka- 

tegorie se finále Poháru Běžec Podblanicka 
uskutečnilo až v neděli 25. 11. na Vávrově 
palouku v rámci Podzimního běhu lyžařů. 
Ze Senohrabských závodníků na domácí 
půdě konečné 6. místo v poháru ve své ka- 
tegorii potvrdila Alena Skořepová a 5. mís- 
to ve své kategorii Matěj Plášil.

Slavnostní vyhlášení Poháru Běžec Pod- 
blanicka 2018 pro všechny věkové katego- 
rie pak proběhlo v benešovském divadle 
v sobotu 1. 12. Před zcela zaplněným hle- 
dištěm, v němž nechyběla ani olympionič- 
ka, mistryně světa na 800 m a nyní tre-
nérka mládeže v AC Čáslav Lída Formano- 
vá, naše žákovské družstvo převzalo vítěz- 
ný pohár. Ve svých věkových kategoriích 
byli vyhlášeni a ocenění dále převzali všich- 
ni již výše zmínění naši závodníci do  
6. místa v individuálním pořadí. Na závěr 
večera v benešovském divadle byl za dlou- 
hodobou a nezištnou pořadatelskou čin- 
nost (Podzimní běh lyžařů – 62. ročník, 
Jarní běh U Kanálu – 57. ročník, Běh do 
vrchu Hvězdonice–Ondřejov – 20. ročník) 
oceněn celý lyžařský oddíl TJ Sokol Seno- 
hraby, cenu za náš oddíl převzal Obik.  
Za další pořadatele běžeckých závodů byli  
vyhlášeni Jiří Němec (Atletika Vlašim)  
a Ivan Cinka (Atletika Benešov).

Tímto díky všem kamarádům-pořadate-
lům, trenérům a závodníkům za mnoha-
leté nezištné úsilí a skvělou reprezentaci 
senohrabského lyžování.

Všem čtenářům Senohrabské hlásky pře-
jeme klidné Vánoce, hodně sněhu, něhu 
a vše dobré v roce 2019! 
SKOL!

Za realizační tým a trenéry lyžařského 
oddílu TJ Sokol Senohraby Alena Skoře-
pová, Iva Veselá, Lenka Kunstová, Katka 
Šimečková, Bára Anderlová, Eliška Spil- 
ková, Jan Veselý, Míla Svoboda, Jan Šťast- 
ný, Luboš Růžička, Petr Štolba, Obik

Starostka informovala, že pokud se 
někdo chce odměny vzdát, učiní tak 
písemným prohlášením, které podá  
na Obecním úřadu Senohraby.

12. Volba určeného zastupitele pro 
pořizování územního plánu obce.
Starostka informovala, že je třeba  
zvolit zastupitele, který bude určen pro 
pořizování územního plánu. Z důvodu 
kontinuity a nutnosti komunikovat  
s pořizovatelem územního plánu  
i Krajským úřadem Středočeského kraje 
je třeba, aby pokračoval stejný zastupitel 
jako v minulém období, tedy starostka 
obce. Jiné návrhy nebyly podány.
 
Usnesení č. 63/2018: 
Zastupitelstvo obce Senohraby volí  
určenou zastupitelkou pro pořizování 
územního plánu obce starostku  
Janu Svaškovou. 
Výsledek hlasování:  
8 hlasů pro 
0 proti 
0 se zdržel
Toto usnesení bylo schváleno.

13. Různé.
1. ČEZ přípojka k NN k budoucímu 
RD v ulici Krátká – zasíťování  
pozemku. 
Jde o smlouvu o smlouvě budoucí  

o zřízení věcného břemene a dohodu 
o umístění stavby v ulici Krátká, resp, 
v místní komunikaci ppč. 134/16 a ppč. 
33/11 ve vlastnictví obce.
 
Usnesení č. 64/2018:  
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu 
o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene a dohodu o umístění stavby 
č. IP-12-6014855/VB/2 – Senohraby, 
Krátká, p.č. 33/4, kNN. 
Výsledek hlasování: 
8 hlasů pro 
0 proti 
0 se zdržel
Toto usnesení bylo schváleno.

2. Havarijní událost – nepojízdnost  
a nutnost opravy hasičského vozu 
Tatra.  
Hasičský vůz Tatra se stal nepojízdným 
v důsledku poruchy zadní nápravy vozu. 
Pro zachování výjezdů pro naši obec  
i sousední obec Mirošovice je nutné vůz 
opravit, částka 170 000 Kč bude čerpána 
z rezerv obce.
 
Usnesení č. 65/2018:  
Zastupitelstvo obce schvaluje čerpání 

částky 170 000 Kč z rozpočtu obce  
Senohraby z roku 2018, a to z rezerv 
obce v paragrafu 6171 Činnost místní 
správy na opravu hasičského vozu Tatra.
Výsledek hlasování: 
8 hlasů pro 
0 proti 
0 se zdržel
Toto usnesení bylo schváleno.

13. Diskuse.
V diskusi vystoupili:  
Alexandra Kloužková, P. B. a F. K.

Starostka ukončila zasedání zastupitel-
stva obce v 19:40 hodin.

Zapsal: H. O.

Ověřovatelé zápisu:
Michal Bílý v.r. 
Vladimír Dvořák v.r.
----------------------------------------
Jana Svašková v.r.
starostka obce

Zápis byl ověřovateli zápisu podepsán 
dne: 9. 11. 2018

Zápis byl starostkou obce podepsán dne: 
9. 11. 2018

Vítězné žákovské družstvo lyžařského 
oddílu TJ Sokol Senohraby



8 9listopad–prosinec . 2018

TJ Sokol TJ Sokol

V 11 hodin byl slavnostním výkopem starostky obce za- 
hájen exhibiční zápas. Duel byl bojovný a bylo se na co 
koukat.

V 6. minutě vstřelil první gól Senohrab kanonýr Tomáš Mora-
vec. Ve 12. minutě se pak také trefil mladý kapitán Senohrab 
Karel Kučera a zvýšil tak na 2:0. Tato branka s Jaromírem Blaž- 
kem a celým SIGI-teamem trochu zamávala, a tak borci z výbě- 
ru legend zvýšili tempo. Když hráč č. 12 Horst Siegl ml. nejprve 
snížil na 2:1 a fotbalista/hokejista Jarda Bednář ze strany obe-
šel velmi hbitou kličkou našeho krajního beka, bylo srovnáno. 
Do prvního poločasu pak hosté stihli skórovat ještě jednou. Bom- 
bér Tomáš Skuhravý dal na 2:3 a Senohraby tak v kabinách  
po slibném začátku měly nad čím přemýšlet.

Od začátku 2. poločasu se SIGI team vehementně pustil do stře- 
lecké kanonády, kterou spustil kdo jiný než sám Horst Siegl (#10), 
a hosté vedli o dvě branky. Náskok ještě zvýšil Tomáš Jůn, když 
skóroval na 2:5.

Začalo to vypadat, že legendy nadělí domácím debakl. Jenže to 
by soupeřem nesměly být Senohraby. Po několika slibných šan- 
cích se za Senohraby opět trefil nezastavitelný Karel Kučera 
(3:5). Horst Siegl ml. na to odpověděl také svojí druhou bran-

kou a v 58. minutě ho napodobil i slavný otec Horst Siegl star-
ší (3:7). Ani po tomto odskočení se však senohrabští fotbalisté  
a diváci nenechali zahanbit. O minutu později korigoval skóre 

náš Milan Kučaba (4:7). Senohraby opět zvedly prapor 
a vytvořily si tlak u soupeřova trestného území, které- 
mu nakonec podlehl (kdo jiný než legenda fotbalové 
Sparty Praha) Tomáš Řepka a dal si regulérní vlastní 
gól! Přiblížil tak skóre na 5:7.

Utkání gradovalo. Dovršený hattrick Karla Kučery  
v 69. minutě na 6:7 je toho důkazem. Čas do konce se 
jednomu neúprosně krátil a druhému protahoval. SIGI 
team však nechtěl dát svůj skalp zadarmo a udržel si 
těsné vítězství 6:7.

Po fotbalovém zápase, který se dle mého názoru vyda-
řil, následoval oběd v klubovně, kde jsme byli svědky 
i diskuse „Proč netrénuje Jarda Šilhavý reprezentaci, 
když je momentálně bez angažmá a lepšího trenéra, 

než je on, nemáme“. Proč většina nominovaných trenérů jsou 
jen teoretici, co jedou jenom podle osnov. Sport mnohdy (zvláš- 
tě dnes) vyžaduje kromě teorie také srdce a zkušenost na hřišti. 
Taková byla slova Mirka Beránka, Jardy Bednáře, Horsta Siegla 
i Jardy Šilhavého. Zhruba po půlhodině se konala autogramiá-
da s focením, po níž přišla na řadu volná zábava při vystoupení 
kapel „PROCITY – rock“ a rockové legendy PUMPA pod vede-
ním Michala Němečka ze Senohrab.

Na závěr bych chtěl poděkovat všem aktivně i pasivně zúčast- 
něným. Kapelám děkuji za vystoupení i za nepříznivého poča-
sí, kamarádům a známým za pomoc organizační a za potřebnou 
obsluhu u stánků, fotbalistům za předvedený výkon a rozhod-
čím v čele s hrusickým Ferdou (Mirek Strnad) za skvělou režii 
utkání. Nyní v Senohrabech zažíváme s A-teamem gólově a bo- 
dově plodné období.  Snad nám tato forma vydrží i na další de- 
setiletí, abychom mohli završit sto let fotbalu v 1.B třídě.

Za senohrabský fotbal Zdeněk Drda (st.)
 

V Senohrabech dne 23. června 2018

A-team
26 Ondřej VÁVRA
10 Lukáš DRDA
2 Martin FUKSA
4 Jakub ŠMÍD
6 Lukáš SYNEK
9 Tomáš DOČKAL
14 David KONEČNÝ
3 Lukáš HACMAC
11 Michal KALENDA
21 Karel KUČERA
8 Tomáš MORAVEC
17 Petr KLÍMA
5 Vojta BARTOŠ
7 Milan KUČABA
* masérka – Linda Bardová

SIGI team
1 Jaromír BLAŽEK
2 Tomáš ŘEPKA
3 František STRAKA
4 Miroslav BERÁNEK
5 Jaroslav ŠILHAVÝ (současný tren. reprezentace)
6 Richard GENZER
7 Jaroslav BEDNÁŘ
8 Jiří NOVOTNÝ
9 Tomáš SKUHRAVÝ
10 Horst SIEGL st.
11 Martin FRÝDEK
12 Horst SIEGL ml.
13 Sagvan TOFI
14 Tomáš JŮN
15 Petr KYSELÝ

OHLÉDNUTÍ ZA OSLAVOU KONANOU V SOBOTU DNE 23. ČERVNA 2018 NA HŘIŠTI „V LIPÁCH“

Zahájení proběhlo v 10:45 po projevu pana Františka Konvičky a krátkém proslovu  
starostky paní Ing. Jany Svaškové za přítomnosti předsedy TJ Sokol Senohraby pana 

Radka Skořepy. Zahájení zápasu předcházelo focení fotbalového A-teamu s legendami.

90 let fotbalu v Senohrabech
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T ímto ještě jednou moc děkujeme 
všem závodníkům za účast a bla- 
hopřejeme k dosaženým výkonům. 

Stejně tak děkujeme všem fanouškům 
sportu v přírodě za návštěvu Vávrova pa- 
louku a bouřlivou diváckou kulisu.  
Mezi diváky a závodníky se jako každo-
ročně objevilo mnoho známých postav  
z různých oborů lidské činnosti, za všech-
ny jmenujme alespoň čestnou občanku 
Senohrab a dvojnásobnou Olympijskou 
vítězku ve vodním slalomu Štěpánku Hil-
gertovou, jež přišla především pozdravit  
a povzbudit své kamarády vodáky.

Samotnému závodu ovšem každoročně 
předchází několikaměsíční příprava, jež 
vrcholí v předvečer akce závěrečnou úpra- 
vou a značením tratí, stavbou „stadionu“ 
a zázemí v samotném epicentru závodu  
u lyžařské chaty TJ Sokol Senohraby na 
Vávrově palouku. Pomyslnou třešničkou 

na dortu všech příprav pak bývá nataže- 
ní historického startovního/cílového trans- 
parentu, jenž byl vyroben k prvnímu roč- 
níku Podzimního běhu lyžařů v r. 1956 
a od té doby je součástí každého Senohrab- 
ského závodu v běhu, na lyžích, triatlonu, 
turistického pochodu „Okolo Hvězdárny  
k Ladově chalupě“ apod.

V neděli pak samotný start závodu už  
v 9 hod. obstarali účastníci předloni pre- 
miérově zařazené kategorie Nordic Run- 
ning – běh s hůlkami (odtud už opravdu 
není daleko k běhu na lyžích). Na start se 
postavilo a v cíli bylo klasifikováno 7 zá- 
vodníků, včetně již tradičních účastnic té- 
to kategorie Moniky Přibíkové, Jitky Ti- 
chovské a Vandy Březinové-Kadeřábkové. 
A konečně, v 10 hod. Karel Straka odstar-
toval první tradiční běžecké kategorie –  
dorostenky a dorostenci ml. se vydali  
na 1,6 km dlouhou trať i s obávaným stou-
páním „od Obrázku“ až k poli pod vrchem 
Altán. Mezi děvčaty jsme zde byli bez za- 
stoupení, ale mezi chlapci o vítězství bo- 
joval náš rychlík Vítek Kopecký, aby na- 
konec v neuvěřitelném finiši o pouhých  
34 setin podlehl J. Novákovi z ASK Slavia 
Praha.

Potom už závod nabral na obrátkách,  
podorostencích ml. následovali: starší  
žactvo taktéž na 1,6 km, mladší žactvo 
na 1,2 km, minižactvo na 500, respektive 
300 m a nakonec pidižáci/-kyně na 100, 
respektive 60 m. Tyto závody s hromad-
nými starty přinesly jako vždy líté a nád- 
herné souboje až do posledních cm před 
cílem, podpořené vřícím kotlem nadše- 
ných fanoušků. V žákovských kategoriích 
jsme i v silné konkurenci dětí z atletických 
oddílů zaznamenali několik umístění  
nastupních vítězů či těsně pod nimi.  
Za všechny jmenujme alspoň dvě místa  
Vojty Jahody, Pavlíka Šťastného, Barči 
Tlamichové, Adama Straky či tři místa 
Katky Šimečkové, Matouše Kopeckého, 
Julči Veselé atd. V těchto kategoriích samo- 
zřejmě ovšem vůbec nezáleží na umístě- 
ní, daleko důležitější je radost a nadšení 
pro věc, jež se v posledních letech napl- 
ňuje nejen početnou účastí senohrabské- 
ho sportovního potěru na našich závodech,  
ale i během pravidelných tréninků všech 
žákovských oddílů Sokola Senohraby.

Všechny výše uvedené závody byly zakon- 
čeny vyhlášením výsledků s předáním 
medailí, diplomů a věcných cen od part- 
nerů závodu LBS Sport, Sporticus, Eleven 

Sport, Pepsi Cola, Stiga, ABC Sport a De- 
cathlon pro první tři umístěné v každé 
kategorii. Díky moc!

Letošní suché počasí znamenalo po několi- 
ka letech tratě takřka bez bahna a nic na 
tom nezměnil ani sobotní déšť, jenž povrch 
naopak alespoň trochu změkčil. Dále ov- 
šem v lesích na podzim pokračovala rozsáh- 
lá těžba, takže některé úseky čtyř- a osmi- 
kilometrového okruhu se rok od roku mě- 
ní k nepoznání. V den závodu byla dopo-
ledne pěkná mlha, naštěstí ovšem beze 
srážek, takže se dá říci, že nám přálo ide- 
ální listopadové počasí pro pobyt a pohyb 
v přírodě. Zvlášť když na Vávráku hřál ne- 
zbytný táborový oheň a stánek s občerst- 
vením pod vedením Radka Skořepy. Jako 
zázemí pro závodníky, diváky a pořadate- 
le kromě lyžařské chaty a altánu dále slou- 
žily obří party stan John Deere, Stiga sta- 
ny a stany Ladova kraje. Díky moc!

Před startem závodu dospělých ještě Fran- 
tišek Konvička přednesl zdravici od za- 
kladatelů závodu a dlouholetých tahounů 
lyžařského oddílu Jitky a Ály Syrovat-
ských, jež se letos bohužel nemohly osob- 
ně zúčastnit. Poté už taktovku závodu plně 
převzali startéři Karel Kumsta, Míla Svo- 
boda, Petr Štolba a Jan Kopecký, aby  
ve 20vteřinových intervalech po trojicích 
vstříc 4 km trati „vypouštěli“ nejprve do- 
rostenky st., ženy, „muže nejzkušenější“ 
a posléze na hlavní trať dne – pověstnou 
„8“ – pouštěli stejným způsobem st. do-
rostence, muže a zdatné ženy. V hlavním 
závodě žen na 4 km zvítězila v novém tra- 
ťovém rekordu 16:48 min. Kamila Grego- 
rová z Mizuno teamu, když ke svým 3 tri- 
umfům na 8 km trati přidala i třetí vítěz- 
ství na 4 km trati a celkovými 6 vítězství- 
mi se tak dle historických tabulek stala 
nejúspěšnější osobností v dosavadní hi- 
storii závodu! Nutno dodat, že Kamila 
v sobotu ještě závodila na MČR v krosu, 
kde obsadila 10. místo. V kategorii doro- 
stenek st. na 4 km jsme měli dvojnásob- 
né zastoupení – Jana Kumstová obsadila 
2. místo, Eliška Spilková 6. místo –, a nut- 
no dodat, že obě holky současně celý den 
působily jako pořadatelky. Na 4 km trati 
se celkově představilo 16 domácích zá- 
vodnic včetně teprve 7leté Káji Poslušné, 
jež závod absolvovala s mámou Klárou.
Opět zde platí, že většina našich žen sou- 
časně po celý den působila jako pořadatel- 
ky (R. Šimečková, L. Kunstová, K. Pláši- 
lová, M. Rudišarová atd.). V kategorii žen 
na 8 km celkově zvítězila někdejší repre- 

zentantka ČR v běhu do vrchu Bára Hav- 
líčková před několikanásobnou mistryní 
světa a Evropy v orientačních závodech 
na horských kolech (mtbo) Martinou Ti-
chovskou. Z domácích žen 8 km zdárně 
absolvovala nejrychleji Alena Skořepová, 
jež si do lesů též jen na chvíli „odskoči-
la“ od pořadatelských radostí. V kategorii 
mužů se loni do historie závodu pátým 
vítězstvím zapsal Petr Pechek, čímž vy- 
rovnal historický rekord Oty Trmala  
ze 60.–70. let. Ani letos Petr na startu ne- 
chyběl, K. Gregorovou však šestým vítěz- 
stvím nenapodobil, neb se musel spoko-
jit s 2. místem za mladým závodníkem 
Štěpánem Kurišem z ASK Slavia Praha, 
jenž zvítězil v čase 29:19 min. V katego- 
rii domácích dorostenců a mužů na 8 km 
bylo v cíli klasifikováno celkem 14 závod- 
níků, nejrychlejším byl Standa Záhorec 
před Matějem Plášilem a naším trenérem 
Honzou Šťastným a samozřejmě i zde 
platí, že naši závodníci byli z velké části 
zároveň též pořadateli (H. Šťastný, H. Ve- 
selý, M. Kočovský atd.). 

Jednou z letošních novinek bylo otevření 
4 km trati pro kategorii mužů nad 60 let 
a pro muže „bez rozdílu věku“ – kategorie 
open, čehož využili i naši mladí závodní-
ci, jež se po závodech ve svých věkových 
kategoriích šli ještě velice svižně „vyklu- 
sat“ na 4 km trať (D. Svoboda, M. Skořepa, 
F. Kohout, P. Šťastný). Kapitola sama pro 
sebe pak byl start nestárnoucího Miloše 
Smrčky z Říčan, jenž nejdříve suverén-
ně zvítězil ve své kategorii na 4 km trati, 
aby plynule pokračoval na 8 km trati, kde  
v kategorii o generaci mladších závodní- 
ků obsadil 2. místo... Po doběhu posled- 
ního závodníka z 8 km trati, jímž byl ne- 
stor Václav Krejsa, se uskutečnilo vyhlá- 
šení dospělých kategorií. Tak jako v žá-
kovských kategoriích i pro dospělé ceny 
dodali výše zmínění partneři závodu.
Díky moc! 
 
A pak už se nad Vávrákem začalo poma-
lu smrákat a po velkém závodu přišel vel- 
ký úklid...
 
Tímto děkujeme moc všem kamarádům-
-pořadatelům za mnoho hodin stráve- 
ných jak při přípravách (brigády na tratích 
apod.), tak při vlastním závodu.

62. ročník je za námi, ať žije 63. ročník, 
jenž se uskuteční opět poslední listopado- 
vou neděli  24. 11. 2019 na Vávráku!

SKOL! Za pořadatele Obik

62. ročník Podzimního běhu lyžařů

Tradičně ve stejný den (poslední listopadovou  
neděli), kdy na dalekém severu otevírají  
sezonu ve Světovém poháru lyžaři-klasici  
a biatlonisté, u nás na Vávrově palouku  
otevřeli sezonu (ovšem ještě bez lyží)  
středočeští lyžaři a naopak ji uzavřeli atleti,  
orientační běžci aj. Pro vodáky, cyklisty  
a jim podobné závod znamená zpestření  
přechodného období před začátkem zimního  
přípravného období. Do závodu se letos  
přihlásilo celkem 618, vystartovalo 601  
a v cíli bylo nakonec klasifikováno 598  
závodnic a závodníků ve 27 kategoriích.
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obec čas církev
Čestlice Kostel sv. Prokopa 24:00 ŘKK
Dolní Jirčany Kostel sv. Václava 21:00 ŘKK
Hrusice Kostel sv. Václava – mše s koledami, pro rodiny s dětmi 16:00 ŘKK 
Kamenice Filiální kostel sv. Františka z Assisi 16:00 ŘKK
Kostelec u Křížku Kostel sv. Martina 23:30 ŘKK
Mnichovice Kostel Narození Panny Marie 24:00 ŘKK
Mukařov Kostel Panny Marie 16:00 ŘKK
Ondřejov Kostel sv. Šimona a Judy 8:00 (mše sv.) ŘKK
Popovičky Kostel sv. Bartoloměje 21:00 ŘKK
Pyšely Kostel Povýšení sv. Kříže 15:00 (i pro děti) ŘKK
Říčany Kostel sv. Petra a Pavla 16:00, 24:00 ŘKK
Senohraby Kaple sv. Vojtěcha 22:00 (zpěvy koled) ŘKK
Velké Popovice Kostel Panny Marie Sněžné 22:00 ŘKK

Od roku 2014 nemáme samostatnou da- 
rovací daň, veškeré přijaté dary se zahr- 
nují do přiznání k dani z příjmů. Úlevu 
to ale daňovým poplatníkům spíše nepři- 
neslo. Současná úprava je naopak v něk- 
terých případech méně výhodná.

Před rokem 2014 se sazba daně lišila v zá- 
vislosti na výši přijatého daru a měla vzrů- 
stající tendenci. Až do částky 1 000 000 Kč 
přitom sazba činila pouhých 7 %. V sou- 
časné době se aplikuje jednotná sazba  
pro daň z příjmu, která činí 15 % u fyzic- 
kýchosob a 19 % u osob právnických. Pro 
dary nižší hodnoty je tak dnes daň mno-
honásobně vyšší.

Nelze ale opomíjet jednu nespornou vý-
hodu nové úpravy. Podle zákona o daních 
z příjmů je totiž možné uplatnit mnohé 
slevy na dani a případně také kompen-
zovat základ daně ztrátou z podnikání či 
pronájmu, což za předchozí úpravy nešlo.

Darování mezi příbuznými
Starý zákon rozděloval dárce do tří sku- 
pin podle toho, jak blízký vztah měli k ob- 

darovanému. Do prvních dvou skupin,  
u nichž zákon darovací daň zcela odpou- 
štěl, patřili nejbližší příbuzní a osoby  
ve společné domácnosti. Podobně se  
k osvobození od daně staví i aktuální 
znění zákona o daních z příjmů, ačkoliv 
už nerozlišuje jednotlivé skupiny dárců. 
Od daně jsou nyní výslovně osvobozeny 
všechny bezúplatné příjmy od příbuzné-
ho v linii přímé a v linii vedlejší, pokud 
jde o sourozence, strýce, tetu, synovce, 
neteř, manžela, manžela dítěte, dítě man- 
žela, rodiče manžela nebo manžela rodi- 
čů. Žádnou daň také nemusíte platit, do- 
stanete-li dar od osoby, se kterou nejmé- 
ně po dobu jednoho roku žijete ve společ-
né domácnosti.

Osvobození příležitostných darů
Daníte-li jako fyzická osoba, budou  
od daně osvobozeny všechny vámi naby- 
té příležitostné dary, pokud jejich celko- 
vá hodnota za jedno zdaňovací období  
nepřevyšuje částku 15 000 Kč. Je přitom 
nepodstatné, zda jste takové dary dosta- 
li od jedné, nebo více osob a zda jsou ty- 
to osoby s vámi v příbuzenském vztahu. 

Ani povaha naby-
tých darů nehraje 
v otázce osvoboze- 
ní od daně žádnou 
roli. Pokud příleži- 
tostné dary zákon-
ný limit přesáhnou, 
platí se daň z jejich 
celkové hodnoty.
 
Daňové přiznání
K nabytí daru se jednoduše přiznáte sou- 
časně s jinými vašimi příjmy v jednom 
daňovém přiznání, které se podává  
do 1. dubna následujícího kalendářního  
roku. Nepraktické to však může být pro ty,  
kteří by jinak přiznání k dani z příjmů vů- 
bec nepodávali. Dar pak v daňovém při- 
znání figuruje jako takzvaný ostatní pří- 
jem. Je-li vámi nabytý dar od daně osvo-
bozený, daňové přiznání podávat nemusí- 
te. Nezapomeňte ale, že od roku 2015 exi- 
stuje oznamovací povinnost o příjmech 
osvobozených od daně, které přesahují  
5 000 000 Kč a které si finanční úřad 
nemůže sám zjistit z veřejně přístupného 
rejstříku.

Co když chceš něco darovat nebo přijmout dar

V Terapeutickém centru Modré dveře v Kostelci nad Černými 
lesy budou na přelomu ledna/února 2019 otevřeny dvě skupiny 
pro 6, max. 8 dětí mladšího školního věku (cca 6–12 let) s pro- 
blémy v komunikaci a vztazích s vrstevníky i dospělými.

Jedná se o děti s poruchou pozornosti a hyperaktivitou (ADHD) 
a děti s poruchami z okruhu autistického spektra (PAS).

Cílem skupin bude nácvik sociál- 
ních dovedností a interakcí, lep- 
ší porozumění emocím svým i emo- 
cím druhých lidí. Dovednosti zí- 
skané ze skupiny dětem umožní 
harmonizovat své vztahy k dru-
hým a lépe fungovat ve školním 
kolektivu, mezi kamarády i doma. 

Skupiny povedou dvě zkušené terapeutky. Děti se budou scházet 
1x týdně, předpokládaný počet setkání je 10–12.
 
Pro informaci o možnosti bezplatného zařazení do dětské sku- 
piny a pro další podrobnosti se obracejte na:
Mgr. Petru Domkařovou
e-mail: petra.domkarova@modredvere.cz 
tel.: 702 090 602
nebo

Mgr. et Mgr. Zdeňku Vitámvásovou
e-mail: zdenka.vitamvasova@modredvere.cz 
tel.: 702 217 867

Dětské psychoterapeutické skupiny 
v Kostelci nad Černými lesy

8. 12. 2018 · sobota · Senohraby · depo 33 
Šumný Benešov – promítání dokumentárního filmu Šumný 
Benešov. Začátek v 17:00.  
8. 12. 2018 · sobota · Chocerady · fotbalové hřiště 
Zabijačkové hody – začátek od 11:00. Večer živá hudba „Žraloci“
10. 12. 2018 · pondělí · Kamenice · KC 
divadlo Hledám milence, Zn. Spěchá! Začátek 19:30.
11. 12. 2018 · úterý · Benešov · KD Karlov
Ondřej Havelka a jeho Melody Makers – koncert.  
Začátek 19:30.
11. 12. 2018 · úterý · Čtyřkoly · obecní úřad  
přednáška „Jak na první pomoc?“ Začátek 17:30.
13. 12. 2018 · čtvrtek · Říčany · kino Na Fialce 
Spider-Man: Paralelní světy. Začátek 16:30.
14. 12. 2018 · pátek · Říčany · kino Na Fialce 
Vánoce a spol. Začátek 20:00.
14. 12. 2018 · pátek · Čerčany · kino 
Všechno bude. Začátek 19:30.
15. 12. 2018 · sobota · Říčany · Na Fialce  
divadlo Bajaja. Začátek 14:30.
16. 12. 2018 · neděle · Pyšely · kostel Povýšení sv. Kříže. 
Mammas & Mammas – koncert. Začátek 16:30.
16. 12. 2018 · neděle · Mnichovice Nekonečný prostor  
divadlo Cesta do Betléma. Začátek 10:00.  
18. 12. 2018 · úterý · Říčany · KC Labuť 
Richard Pachman & Dita Hořínková – tradiční vánoční koncert, 

výtěžek věnován Dětskému domovu Strančice. Začátek 19:00. 
22. 12. 2018 · sobota · Chocerady · sokolovna 
divadelní představení „Čertův švagr“. Začátek 19:30.
22. 12. 2018 · sobota · Kamenice · KC 
Vánoční benefiční koncert pro Tomáše Berku Vokobere + hosté. 
Začátek 18:00.
27. 12. 2018 · čtvrtek · Říčany · kino Na Fialce  
Sněhová královna v zemi zrcadel. Začátek 17:00.
11. 1. 2019 · pátek · Čerčany · kino 
Hovory s TGM. Začátek 19:30.
19. 1. 2019 · sobota · Čerčany · kino 
Domestik. Začátek 19:30.
23. 1. 2019 · středa · Říčany · KC Labuť 
Boeing – Boeing aneb tři letušky – divadlo v režii Hany 
Gregorové. Začátek 19:30.  
26. 1. 2019 · sobota · Čerčany · kino  
Soumrak. Začátek 19:30.
26. 1. 2019 · sobota · Ondřejov · Sportovně kulturní 
centrum · koncert Spirituál Kvintet. Začátek 19:30.  
29. 1. 2019 · úterý · Říčany 
Žalman & spol. – koncert naší přední folkové skupiny. Od 20:00.
31. 1. 2019 · čtvrtek · Kamenice · KC 
koncert Sto zvířat. Začátek 19:30.
2. 2. 2019 · sobota · Čerčany · kino  
Po čem muži touží. Začátek 19:30.

Jana Hanzlová

Akce v obci a okolí Senohrab 
prosinec 2018 / leden 2019

Š T Ě DROV E Č E R N Í  B OHO SLU Ž B Y– 2018

Centrum společných služeb svazku obcí Ladova kraje.
Kancelář: budova Na růžku Olivova ul. 1800/2, 251 01  Říčany, laduv.kraj@laduv-kraj.cz, tel.: 727 865 138
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Názory

  Vánoční 
    vycházka

pravidelná vánoční vycházka  
okolím Senohrab se bude konat 
v pátek 28. prosince 2018, 

sraz ve 13 hod. u pošty. 
PŘEDPOKLÁDANÁ  

DÉLKA TRASY CCA 5 KM   
Vycházku zakončíme krátkým  

posezením, které bude vzhledem  
k současné situaci v Senohrabech 

v restauraci „U Aničky“  
u nádraží v Mirošovicích.  

Zve turistický oddíl  
TJ Sokol Senohraby

Z ajímavost veřejného záchodku spo-
čívá v tom, že veřejný záchodek 
může být za určitých podmínek 

vnímán buď jako „chrám blaženosti a úle-
vy“, nebo jako centrum fyziologicky odpu-
zujících nechutností. Vždy však veřejný 
záchodek byl a je vnímán jako nanejvýš 
potřebné zařízení.

Nepřekvapí proto zjištění, že veřejné zá- 
chodky s protékající vodou existovaly již 
ve starověkém Egyptě a Číně. Nejlepší 
časy pro veřejné záchodky však byly i po- 
dle literatury v dobách antického Říma. 
Pod kuratelou státu se stavěly veřejné zá- 
chodky, které plnily funkci nejen úzce 
účelovou, ale i velmi výrazně společen- 
skou. Občané se na oněch místech bez os- 
tychu scházeli a po čas úlevy spolu nenu-
ceně komunikovali. Veřejný záchodek byl 
chápán jako zařízení otevřené veřejnosti 
k setkávání, posezení a konverzaci, méně 
ke konzumaci. Římské veřejné záchodky 
byly uvnitř nepřehlédnutelným důkazem 
sociální rovnosti a integrace. Navenek se 
honosily nádhernou výzdobou, mramo- 
rem, mozaikami, fontánou, sochami For- 
tuny, ale i vytápěním. Římané na počát-
ku křesťanství tak vytvořili vlastní „zá-
chodovou“ kulturu, kde se četla poezie  
za hudebního doprovodu.

V dalších staletích se tento unikátní vztah 
zredukoval na neskrývaný odpor vůči tě- 
lesným potřebám jako k něčemu nečisté- 
mu. V moderních časech tento postoj  
zaujaly zejména ženy, které se veřejným 
záchodkům zjevně vyhýbají. Hlavním 
důvodem jsou záchodová sedátka, resp. 
děsivé představy o jejich nesčetném a čas- 
to bezúdržbovém užívání umožňujícím 
všechny formy života bakteriím, virům  
a nerušený přenos nemocí. Dalším důvo- 
dem k zavrhnutí je hrůzná nejistota, v čem 
šlapou, když ze zápachu a louží nejde  
odhadnout jejich původ. Mužům v tak ri- 

gorózním odmítání      návštěv veřejných 
záchodků brání vrozená neohroženost 
a pohrdání nebezpečenstvím, ale také 
mnohem bujnější peristaltika a projevy 
neodbytné, za to slušně zbytnělé prosta-
ty. Ta zbavuje i nedostatečně otrlé osoby 
zbytků důstojnosti i ostychu. Právě neod- 
bytnost naléhavé potřeby donutí obě po- 
hlaví k vstupu do těchto prostor a k opu- 
štění svých jinak nepřekročitelných hy-
gienických návyků. Zvlášť když intenzi-
ta naléhavosti nedovoluje již žádné další 
zadržování ani hledání náhradního ře- 
šení místa.

Miniaturní historický exkurz o římských 
veřejných záchodcích a některých součas- 
ných zkušenostech upíná pozornost  
na obdivuhodnou a dosud nedoceněnou 
schopnost římského státu spojovat přiro-
zenou potřebu člověka s jeho přirozenou 
sociální potřebou. To je komunikovat,  
vyhledávat přátele, vytvářet komunitu  
a utvářet skupinovou identitu na základě 
identifikace jedince s ostatními. Římané 
správně pochopili potřebnost utváření  
a posilování vztahů uvnitř společnosti 
pro vlastní existenci státu/obce a nezbyt- 
nost vytváření míst s prostředím vhod-
ným ke schůzkám a konverzaci.

Nelze proto přejít mlčením skutečnost, že 
v naší obci ztrácíme v současnosti nejdů- 
ležitější místo pro setkávání občanů, pro 
tvorbu skupinové identity – hostinec. Ni- 
koliv z důvodu zavádění EET, dokonce ani 
úpadku provozovatele, ale v důsledku ab- 
sence rozumu a pouhým rozumem neře-
šených sporů. Hostinec má sice výrazně 
kratší historii než veřejný záchod, ale je 
stejným zařízením široce otevřeným ve- 
řejnosti. Hostinec stejně jako veřejný zá- 
chodek je tradiční sociální institucí, je  
nepostradatelnou součástí obce. Je důle- 
žitým místem pro styk občanů a vzájem-
nou komunikaci, i prostředím pro relaxa-

ci, pro psychickou hygienu před deziluzí  
a frustrací. Je jediným nezávislým médi- 
em, kde se informace veřejně třídí, kom-
pilují, tvoří a vyhledávají. Při návštěvě 
hostince nejde primárně o pití piva, ale 
o setkávání přátel, což posiluje vzájemné 
vztahy občanů a jejich žádoucí integraci. 
Alkohol je nepochybně katalyzátorem té- 
to integrace, a výraz „jdu na jedno“ je eu- 
femistickou pobídkou k návštěvě hostin-
ce, nikoliv k pití piva. Zatímco jiné obce 
si v zájmu záchrany svého hostince jako 
jedinečného místa udržování potřebné 
občanské koheze v obci zajišťují vlastní 
živnostenské oprávnění pro hostinskou 
činnost nebo dotují existenci hostince 
z obecního rozpočtu, tak v naší obci ztrá- 
tě svébytného komunitního centra zatím 
jenom přihlížíme. Pro objektivnost musím 
dodat, že nepřekročitelnou podmínkou 
takové „záchrany“ hostince musí být, že je 
v obci hostincem jediným.

Čiré zoufalství ze ztráty občany ceněného 
a dobře vedeného hostince U Andělů vy- 
generovalo otázku, zda a jak v kolaudač- 
ním procesu spojit étos římských veřej- 
ných záchodků s kulturním a historickým 
fenoménem české hospody. Jednodušeji 
řečeno, zda úpravou hostince U Andělů 
ve víceúčelový objekt nejen udržet hosti- 
nec jako tradiční sociální instituci, ale  
i dosáhnout nesmazatelného prvenství 
naší obce v provozování veřejného zá- 
chodku římského typu, který nabídne 
občanům klid a čistotu domácích toalet, 
případně úkryt před dotěrnými dětmi či 
hašteřivou ženou. Navrhované řešení, na 
první pohled poznamenané zoufalstvím 
a vypadající jako jen žertem formulova-
né, by zcela jistě umožnilo stát se znovu 
nejen místem setkávání občanů, místem 
debat, zábavy, srazů, oslav, ale i význam-
ným turistickým magnetem, což by obec 
posunulo do ještě významnějších pozic  
v regionu. Představa, že místo dnes smut- 
ně vyhlížejícího objektu v intravilánu ob- 
ce bude objekt otevřený nejen mužům, 
ale všem (dětem, ženám), kteří mají zá- 
jem se setkávat, spoluvytvářet komunitní 
společenství, šťastnou obec i domov, je 
úchvatná. Přiznávám, že přes vrozenou 
skromnost jsem neotřelým projektem 
ohromen a jsem připraven s pokorou při-
jmout projevy nadšeného souhlasu.

PhDr. V. Kopper

V yjedou nové spěšné vlaky z Prahy 
do Benešova i Kutné Hory, tzv. 
městská linka z Roztok u Prahy 

do Libně začne jezdit nově každý den až 
do Hostivaře a na mnoha hlavních i ved- 
lejších tratích ve Středočeském kraji při- 
bydou další spoje.

Praha i Středočeský kraj v novém jízdním 
řádu investují do nových spojů pro cestu- 
jící. V Praze ujedou vlaky v novém jízdním 
řádu 5,8 milionu kilometrů, to je proti sou- 
časnému jízdnímu řádu nárůst o 8 %.  
Ve Středočeském kraji ujedou za rok 16,8 
milionu kilometrů, což je nárůst o 4,8 %.

Spěšné vlaky do Benešova  
a Kutné Hory v režii Českých drah
Zásadní zlepšení čekají na cestující ve 
Středočeském kraji. V pondělí 10. prosin- 
ce 2018 nově vyjedou další spěšné vlaky 
na trati z Prahy do Benešova i do Kutné 
Hory. „Spěšné vlaky budou jezdit ve špič- 
kách pracovních dní a bude v nich platit 
samozřejmě také tarif Pražské integrova-

né dopravy,“ říká František Petrtýl, radní 
Středočeského kraje pro oblast dopravy, 
a dodává: „Spěšné vlaky doplní rychlíky 
na těchto tratích, v součtu tak pojedou  
ve špičce na Benešov i Kutnou Horu rychlé 
spoje každých 30 minut. Výhodou spěš- 
ných vlaků je, že zastaví v některých důle- 
žitých stanicích, které rychlíky projíždějí.“
 
Praha – Benešov u Prahy
V ranní i odpolední špičce pojedou mezi 
Benešovem a Prahou nově čtyři spěšné 
vlaky, všechny v elektrické trakci. Jeden 
z nich pojede ráno už z Tábora jako dnes, 
nově ho doplní další vlak z Olbramovic  
a dva spoje budou začínat v Benešově. Ce- 
stou zastaví v Čerčanech, Senohrabech, 
Mnichovicích i v Říčanech. Odpoledne bu- 
dou tři z nich končit v Benešově a jeden 
pojede až do Tábora.

Trať 221 Praha – Benešov u Prahy
Na této trati dochází ke změně konceptu 
spěšných vlaků. Nově pojedou ve špičce 
čtyři páry spěšných vlaků Praha – Říčany 
Benešov a zpět s intervalem 60 minut  
v přibližném prokladu s linkou R17 Praha 
– České Budějovice. Z Benešova budou od- 
jíždět v 5:14, 6:10 (tento spoj pojede přímo 
z Tábora až do Kutné Hory), 7:10 a 8:10, 

zpět z Prahy hl. n. do Benešova pojedou 
v 15:55, 16:55, 17:55 a 18:57. Tyto vlaky 
doplní ještě jeden pár spěšných vlaků, kte- 
rý pojede z Prahy hl. n. do Benešova v 6:57 
a zpět z Benešova do Prahy v 17:14. V pra- 
covní dny dojde k zásadnímu posílení do-
pravy v přepravních sedlech, kdy v úseku 
Praha – Říčany pojedou vlaky od 5 do 21 
hodin čtyřikrát za hodinu. Osobní vlaky, 
které v současnosti začínají, resp. končí  
o víkendech v dopoledních hodinách v zim- 
ním období ve Strančicích, nově pojedou 
celoročně až do, resp. už z Benešova (odj. 
z Prahy hl. n. v 8:35, 9:35, 10:35, 11:35  
a 12:35 a zpět z Benešova v 9:22, 10:22, 
11:22, 12:22 a 13:22).

Veřejné záchodky jsou  
pro autora příspěvku  
dostatečně odtažitým tématem 
od až patologicky užívaného  
tématu účasti občanů  
na správě své obce,  
zvláště když v obci  
žádné nemáme.

Nevážně vážné kontroverzní téma
V neděli 9. prosince 2018 začíná  
platit nový jízdní řád na železnici  
a v Praze i Středočeském kraji čeká 
cestující řada novinek a zlepšení. 

Nový jízdní řád na železnici od 9. 12. 2018

Vážení občané,
rád bych Vám tímto poděkoval za podporu, kte- 
ré se mi od Vás dostalo při letošních senátních 
volbách. Jsem připravený být tu po následujících 
šest let pro Vás, setkávat se s Vámi a naslouchat 
Vám, ať už přímo ve Vaší obci, při senátorských 

dnech v mé kanceláři, 
nebo třeba prostřed-
nictvím mailu. 

Zároveň Vám přeji 
   klidný Advent,  
    krásné prožití 
     vánočních svátků  
      a úspěšný nový  
       rok.  

        Váš senátor 
         Zdeněk Hraba
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Okénko k sousedůmOkénko k sousedům

Pracovní pozice v Hospici Dobrého Pastýře Čerčany. 
Tři, o.p.s. hledá do svého týmu samostatného,  
zodpovědného a zkušeného spolupracovníka na pozici  

asistent/ka odlehčovací služby terénní
Nabízíme zajímavou a samostatnou práci  
v domácím prostředí našich klientů. Práce  
je vhodná i pro aktivní seniory a maminky na MD.

NÁPLŇ PRÁCE
- osobní asistence (pomoc s úkony péče o osobu) v místě
 bydliště našich klientů (osob se sníženou soběstačností  
 z důvodu věku, chronického onemocnění nebo zdravotního
 postižení)
- individuální plánování
- komunikace s kolegy, koordinátorkami, rodinnými příslušníky 
 uživatelů
- jednoduché vedení dokumentace (výkazů)

POŽADUJEME
- minimální vzdělání: akreditovaný kurz pro pracovníky  
 v sociálních službách
- zájem o práci se seniory
- empatické jednání, pečlivost a komunikativnost,  
 samostatnost, odpovědnost

- trestní bezúhonnost
- schopnost týmové spolupráce, odolnost vůči stresu
- dobrý zdravotní stav

NABÍZÍME
- důkladné zaškolení během adaptace a průběžnou podporu
- program dalšího vzdělávání a profesního rozvoje, supervize
- příjemné a vstřícné pracovní prostředí a kolektiv
- zajímavou a různorodou práci, která má smysl
- zázemí stabilní organizace
- pracovní úvazek na dohodu o pracovní činnosti -- výhledově 
 možnost hlavního pracovního poměru či práce na zkrácený 
 úvazek
- dovolená 5 týdnů, stravenky, příplatek na stravování

Pokud máte zájem o nabízenou pracovní pozici, zašlete nám nej-
později do 31.12.2018 strukturovaný životopis a motivační dopis 
e-mailem na adresu: terenniOS@hospic-cercany.cz. 
Bližší informace: 731 480 350. 

Těšíme se na Vás!
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